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Abstract (en)
[origin: CN109424424A] A cell wheel of a pressure wave supercharger includes an outer sleeve, an inner sleeve, and an axle having a center line
around which the inner sleeve and the outer sleeve are coaxially arranged. Thecell wheel further includes blades that extend around the outside
diameter of the inner sleeve and that are arranged between the inner sleeve and the outer sleeve and end discs arranged at ends in theinner sleeve
and connected rigidly to the axle in a circumferential direction. The end discs are designed as separate parts and are connected rigidly to the inner
sleeve in the circumferential direction. The end discs and the inner sleeve are configured to be moved relative to one another in a radial direction.

Abstract (de)
Zellenrad beispielsweise eines Druckwellenladers beinhaltend eine Aussenhülse, eine Innenhülse, eine Achse, wobei die Achse eine Mittelachse
aufweist um welche die Innen- und Aussenhülse koaxial angeordnet sind, Lamellen, wobei die Lamellen ringsum des Aussendurchmessers der
Innenhülse verlaufen und zwischen der Innen- und Aussenhülse angeordnet sind und Endscheiben, wobei die Endscheiben an den Enden in der
Innenhülse angeordnet sind und in Umfangsrichtung starr mit der Achse verbunden sind, wobei die Endscheiben als separate Teile ausgebildet
und in Umfangsrichtung starr mit der Innenhülse verbunden sind, wobei in radialer Richtung die Endscheiben und die Innenhülse relativ zueinander
bewegbar sind.
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